
 

 

Občina Hoče-Slivnica         
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Številka: 03201-3/2024-002 
Datum11. 3. 2024     
 
 
                                                     
 

Z A P I S N I K  
 

4. izredne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, ki je  bila v ponedeljek,  
11. 3. 2024, ob 16.00 v veliki sejni sobi Občine Hoče-Slivnica. 

 
 
 

TOČKA 1 
OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
Seja se prične ob 16.00 z minuto molka v spomin na pokojnega občinskega svetnika Srečka Hvauca. 

Pprisotnih je 15 občinskih svetnic in svetnikov, zaradi česar je sklepčnost zagotovljena.  

 

Prisotni člani OS: Blažič Uroš, Haložan Rok, Kavaš Andreja, Krivec Žan, Lobnik Rado, Pučko Anica, 

Pust Boris, Trinko Zdenka, Ana Lobnik, Konrad Vrhovšek, Darko Vrhovšek, Motaln Marija, Breznik 

Anton, Klajderič Jožica, Smogavec Marko. 

Odstotni: Merkuš Jožef, Pišek Vida, Golob Vojko. 

 

Drugi prisotni: dr. Marko Soršak - župan, Metka Meglič - direktorica OU, Matej Koželj, predstavnik 

Odvetniške pisarne dr. Urške Kežmah 

 

Zapisnik piše: Neva Dolgoš 
 
 
 
 

TOČKA 2 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 
Dr. Marko Soršak, župan je pozdravil prisotne in dal predlog dnevnega reda v razpravo. 
 
Anton Breznik, predlaga da se naj iz človeškega gledanja pietetnih razlogov seja prekliče in prestavi 

na drugi termin, kar je že svetoval tudi prej. Smatra da vsebina ni nujna, predlaga da se o tem 

glasuje ob neposrednem izrekanju vsakega izmed prisotnih. 



 

 

Dr. Marko Soršak, župan pojasni zakaj  je potreben sklic izredne seje; 

Evidentno se na vse načine tepta ministrstvo za šolstvo, mnenje ministra. Skladno z uredbo bi 

moralo biti dalje poslano članom sveta v 15 dneh, skladno z zakonom o upravnem postopku v 30 

dneh. Več pozivov je bilo naj se to preda in se ni predalo. V četrtek smo bili pozvani s strani 

ministrstva za javno upravo, da zadevo uredimo. Če je nujno, je nujno, ko gredo posamezniki 

nekega zavoda čez ministrstvo, čez ministra. Verjame, da vsi ne spoštujejo inštitucij v naši državi 

in nekaterim vseeno za posamično ministrstvo oz. ministrstva. Dr. Marko Soršak je podal dodatna 

pojasnila. 

1. Svet zavoda je izvedel volitve, kjer je bilo izvedeno glasovanje, in sicer 5 članov sveta 

zavoda je glasovalo za g. Alojza Veličkega in 6 članov za Petro Urek, kar pomeni, da je 

tajnih volitvah dobila največ glasov ga. Urek. 

Svet zavoda predstavlja – 5 predstavnikov učiteljev, 3 predstavniki sveta staršev in 3 

predstavniki občine. 

 

2. S stani predstavnika Sveta zavoda, ki zastopa interes občine, je bila občinska uprava 

seznanjena, da predsednica sveta zavoda z raznimi manevri (inšpekcijskimi nadzori) ruši 

izvedene volitve in ne poda v potrditev pridobljenega pozitivnega mnenja ministrstva, ki je 

bilo pridobljeno za imenovanje novega ravnatelja oz. ravnateljice. Pozitivno mnenje je bilo 

izdano 18. 1. 2024 in ga do petka ni videl nobeden član sveta zavoda, razen predsednica. 

Kljub temu, da so člani sveta zavoda večkrat pozivali. S tem se evidentno tepta ministrstvo 

in ministra, verjame, da je za to nekaterim vseeno, saj če minister izda mnenje, ga mora 

predsednica pokazati članom. Na kar so nas večkrat opozarjali. 

 

3. Občina je dne 7. 3. 2024 od Ministrstva za javno upravo – Inšpektorata za javni sektor – 

upravna inšpekcija prejela dopis št. 0610-128/2024-2, kjer so nam v reševanje skladno s 

65. členom Zakona o splošnem upravnem postopku (UL RS, št. 24/06 s spremembami) 

odstopili anonimno prijavo z namenom da kot ustanoviteljica zavoda ustrezno reagiramo. 

 

V prijavi je navedeno, da predsednica sveta zavoda kljub dvakratnemu pisnemu pozivu še 

ni sklicala redne seje sveta zavoda.  

 

Odlok o ustanovitvi vzgojno izobraževalnega in varstvenega zavoda Osnovna šola Dušana 

Flisa Hoče (Medobčinski uradni vestnik Štajerske in Koroške regije, št. 13/2014, 3/2015, 

20/2016, Uradno glasilo slovenskih občin, št. 40/2022) v 22. členu določa, da predsednik 

sveta zavoda sklicuje seje po potrebi, vendar najmanj dvakrat letno, mora pa jo sklicati tudi 

na zahtevo ravnatelja, pristojnega organa ustanoviteljice ali najmanj treh članov sveta. 

Zahtevo je podalo 5 članov, redna seja pa ni bila sklicana, do petka 8.3. 2024, ko smo 

pripravili to gradivo. 

 

Občina Hoče-Slivnica z namenom zavarovanja pravic šolarjev, svojih pravic kot 

ustanoviteljica mora imeti pravico zahtevati sklic redne seje. 



 

 

 

Pomembno je tudi, da se določi rok za sklic seje in rok za izvedbo seje, da se ne bi zgodilo, 

da bi se tudi tukaj izigravalo tako kot se izigravajo vse demokratične vrednote v tem procesu 

in bi seja bila sklicana, izvedena pa bil bila šele čez 2 meseca. 

 

4. Danes dne 11. 3. 2024 smo prejeli še anonimno pismo o dogajanju na OŠ Dušana Flisa. 

Anonimno pismo imate na mizah in vam ga bom prebral. Priloga 1 

 

V  pismu celo piše, da je podano anonimno zaradi strahu pred posledicami. 

V pismu piše, da bi naj občina vzela odpisane računalnike. Tukaj mislim, da bi pristojni na 

šoli takoj ko so zaznali, da so računalniki odtujeni morali podat kazenske ovadbe proti občini, 

če menijo, da jih je odtujila občina ali pa ovadbe proti neznanim storilcem. Občina sploh 

nima ključev od osnovne šole, imamo samo ključe od VŠD. Ker so učilnice predvidevam 

zaklenjene, ne vem kako bi občina sploh prišla do teh računalnikov. 

 

5. V anonimnem pismu ja zapisano, da je učiteljski zbor pričel z odpoklicem članic, ki naj bi na 

tajnem glasovanju oddale glas za go. Petro Urek. Očitno je, da želijo nekateri zaposleni na 

šoli, prirediti celotni sistem tako, da odpokličejo nekatere člane in imenujejo nove, s tem pa 

nato razveljavijo celotne volitve, ker se le-te niso iztekle tako kot so si nekateri želeli in na 

ta način zlorabljajo svoj položaj. 

 

Občina mora zavarovati interese otrok, staršev in lastne interese. S spremembo odloka mora občina 

dobiti možnost sklica redne seje, ki se je tukaj izrabljalo. Prav tako pa je potrebno jasno določiti še, 

kdaj preneha mandat posameznemu članu ali članici, preden se lahko začne nov postopek volitev.   

Glede na to anonimno pismo, bodo jutri poslana vprašanja na šolo, kaj drži in kaj ne drži. V primeru, 

da sredstev res več ni in ni bila podana ovadba, je bil ponovno izrabljen položaj. Če bo potrebno in 

če drži kaj so nam javili. Drugi dan naj bi manjkalo pol kuharic, ker so morale podpisati proti dvema 

učiteljicam, proti katerim nimajo nič. Če to ni razlog za izredno sejo, kaj pa potem je – vsi imamo 

različne vrednote, nekaterim je to vrednota, drugim verjamem da to ni. 

 

Uroš Blažič, občinski svetnik pove, da je v vsakem primeru ta seja izredno pomembna, ker se na 

svetu zavoda dogajajo nelogične in nezakonite stvari. Opozori na zapisnik 6. redne seje sveta za-

voda, kjer se ne upošteva ne poslovnikov in ne zakona. Po 257. členu kazenskega zakonika je 

odgovorna za to in to odgovornost bo ta oseba morala prevzeti. Prvič v 4 letih se je inventura 

potrjuje korespondenčno. Prej so inventuro predebatirali, pozval je predsednico inventure komisije, 

če stoji za to zadevo pod katero je podpisana. Odgovorila je da za to zadevo stoji, sedaj pa naenkrat 

pravi, da s tem nima nič. Glede anonimnega pisanja in da občina hodi po šoli, ne glede na varnostno 

službo, alarme, vemo kdo lahko vstopa, kdo ima kode. Tudi ravnatelj lahko skliče sejo, ki pa je ni 

sklical. Več pozivov smo posredovali, da nam naj pošljejo mnenje ministra, ki smo ga dobili šele v 

petek. Dogajajo se kršitve, manipulacije in kod ustanovitelji zavoda smo dolžni na to opozoriti. 

Poštenost je vrednota, katero so me učili na tej šoli, te vrednote ta zavod nima več. 

 



 

 

Rado Lobnik, občinski svetnik meni, da je ta seja danes nepotrebna. Ta odlok je bil že dolgo velja-

ven in je do sedaj funkcioniral. Ne pozna situacije in kaj se dogaja. Spreminja se odlok samo kdaj 

preneha članstvo v svetu in kdo je lahko sklicatelj seje. Za nazaj se ne da ničesar popravljati, zato 

meni da ta odlok danes nima smisla in da bi se moralo iti po rednem postopku, da tudi odbori svoje 

povedo in predlaga, da danes te seje nimamo. 

 

Dr. Marko Soršak, župan mu odgovori metaforično - ko stranka ko zgubi, ki ni bila izvoljena meni, 

da stranka ni slaba in je potrebno zamenjati volivce. Delajo po tem sistemu.  

 

Anton Breznik, občinski svetnik pove, da je že prej opozoril, da je ta seja v skladu s poslovnikom in 

pred dnevnim redu je potrebno vse pogoje definirati. Dr. Marko Soršak ga sprašuje po katerem 

členu, na kar ne zna odgovoriti. 

 

Metka Meglič, direktorica OU mu pove, da je izredna seja sklicana po 21. člen poslovnika in da je 

župan tudi na seji podal razlago za sklic te seje. 

 

Anton Breznik, občinski svetnik predlaga, da se glasuje o tem, da se današnja seja ne izvede, 

Temelj sklica ni razlog za izvajanje seje.  

 

Dr. Marko Soršak, župan mu pove, da on kot župan skliče izredno sejo, glasuje se lahko o dnevnem 

redu in lahko se zavrne dnevi red in ni možno preklic seje.  Zahvali se mu za obrazložite njegovega 

glasovanja. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal po razpravi na glasovanje predlog sklepa: 

SKLEP ŠT. 4i/1  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi naslednji dnevni red: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 

2. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 

3. Obravnava in potrditev Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovi-

tvi vzgojno izobraževalnega in varstvenega zavoda Osnovna šola Duša-na Flisa 

Hoče. 

4. Obravnava in potrditev Odloka o spremembah in dopolnitvah Odlok o ustanovitvi 

javnega vzgojno-izobraževalnega in varstvenega zavoda Osnovna šola Franca 

Lešnika-Vuka Slivnica pri Mariboru. 

 
Število prisotnih članov pri glasovanju: 15  

ZA:  12  PROTI: 2  
 
SKLEP ŠT. 4i/1 JE SPREJET. 
 
 

 



 

 

 
TOČKA 3 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVI-

TVI VZGOJNO IZOBRAŽEVALNEGA IN VARSTVENEGA ZAVODA OSNOVNA  

ŠOLA DUŠANA FLISA HOČE. 

 

Uvodno obrazložitev je podal Matej Koželj, predstavnik Odvetniške pisarne dr. Urške Kežmah. 
 
Rado Lobnik, občinski svetnik meni, da morajo biti nove volitve za nadomestnega člana in ne tako 

kot je napisano v 18. členu. Prosi za pojasnilo glede sklica sveta zavoda in predlaga, da teh spre-

memb ne sprejme. 

 
Metka Meglič, direktorica OU  pove, da se odlok  usklajuje s poslovnikom, da ne bi prihajalo do 
navzkrižij. 
 
Uroš Blažič, občinski svetnik poda repliko in pove, da poziv za sklic redne seje ni upoštevala pred-

sednica sveta zavoda tudi če jo je zahtevalo 6 in kasneje 7 članov. Tudi ravnatelj ni sklical seje, 

čeprav bi jo lahko. Kako pa predsednica številči seje pa on ne ve. 10 seja 5. 3. 2024 ni bila izvedena. 

 

Anton Breznik, občinski svetnik pove, da ne ve kaj je narobe in kaj povzroča tako velike težave. 

 

Metka Meglič, direktorica OU pove, da so želi v zboru učiteljev dve članici po hitrem postopku 

zamenjati, tako da se bi kasneje izvedle nove volitve. Ugotavlja se preko učiteljskega zbora kdo je 

glasoval proti obstoječemu ravnatelju in to vsekakor ni pravilen način. Potrebno je upoštevati re-

zultat volitev za novo ravnateljico in  ne da se izvajajo pritiski na osebe, ki so glasovale drugače. S 

tem odlokom mi želimo uskladiti poslovnik in odlok, da ne bodo imeli več možnosti, da odpoklicujejo 

sami svoje člane, da ne bo več samovolje in s tem odlokom je potrebno narediti takim stvarem 

konec. 

Matej Kožlej, predstavnik Odvetniške pisarne dr. Urške Kežmah se pridružuje mnenju direktorice in 

pove, da je vse, kar je zavedeno v tem predlogu,  v skladu z obstoječo zakonodajo in da je tudi 

pravica in dolžnost ustanovitelja torej Občine Hoče – Slivnica,  da te stvari uredi in da ne bo prihajalo 

do teh nepravilnosti do katerih trenutno prihaja. Odlok se usklajuje tudi z Zakonom o upravljanju 

delavcev. 

Pove, da se v tem delu povzema zakonsko določila in da je sedaj enako določilo v tej spremenjeni 

verziji odloka. 

 

Anton Breznik, občinski svetnik s tema odgovoroma ni zadovoljen. Ne vidi kaj je narobe z volitvami, 

če gre eden izmed njih gre se drugi izvoli in pri tem ne vidi nedemokratičnosti. Podrejene akte 

prilagajamo krovnemu aktu. 

 

Dr. Marko Soršak, župan še enkrat opozori na vse nepravilnosti, ki so se dogajale na šoli. Predse-

dnica sveta zavoda je dala predlog poslovnika, ki so ga potrdili. Po poslovniku je našla nadomest-



 

 

nega člana, sedaj ko se  volitve izšle drugače kot so hoteli in se iščejo manevri. Zadeva je nede-

mokratična in tu moramo ščiti demokracijo. In pove da v odloku upoštevamo zakon upoštevamo 

nadrejeni akt. 

 

Metka Meglič, direktorica pove da so po poslovniku izvedli volitve in imenovanje nadomestnega 

člana.  

 

Anton Breznik, občinski svetnik prosi za pojasnilo glede zapisnika 8. redne seje sveta zavoda. 

 

Žan Krivec, občinski svetnik pove, da  seja ni bila sklicana legitimno, ker niso bili povabljeni vsi člani 

in se zato se te seji niso udeležili in so na to opozarjali. 

 

Dr. Marko Soršak, župan poda dodatno pojasnilo in pove, da člana sveta zavoda lahko odpokliče 

svet zavoda ne pa predsednica. 

 

Darko Vrhovšek, občinski svetnik pove,  da tudi pri članstvu v OS pride v OS tisti, ki je bil naslednji 

na listi in se ne izvedejo volitve. Prav tako se za nadomestnega člana sveta zavoda ne izvedejo 

volitev ampak nadomestnega člana potrdi svet zavoda in svet zavoda je tisto telo, ki lahko odstavi 

določenega člana ne pa predsednik sveta zavoda. 

 

Rado Lobnik, občinski svetnik pove, da so eno volitve na lista kandidatov, eno pa večinske volite z 

posamezniki. OS je voljen po listi, član sveta zavoda, pa so na večinski volitvah in zmagajo tisti z 

največ glasovi. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal po razpravi na glasovanje naslednji predlog sklepa: 
SKLEP ŠT.4i/2 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Od-
loka o ustanovitvi vzgojno izobraževalnega in varstvenega zavoda Osnovna šola Du-
šana Flisa Hoče – po skrajšanem postopku. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15  

ZA:  13  PROTI:  2  

 
SKLEP ŠT. 4i/2 JE SPREJET. 
 
 
 
 

 
TOČKA 4 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOK O USTANOVI-
TVI JAVNEGA VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEGA IN VARSTVENEGA ZAVODA OSNOVNA ŠOLA 

FRANCA LEŠNIKA-VUKA SLIVNICA PRI MARIBORU. 



 

 

 
 
 
 
Uvodno obrazložitev je podal Matej Koželj, predstavnik Odvetniške pisarne dr. Urške Kežmah. 
 
 

Dr. Marko Soršak, župan je na glasovanje naslednji predlog sklepa: 
SKLEP ŠT.4i/3 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Od-
loka o ustanovitvi vzgojno izobraževalnega in varstvenega zavoda Osnovna šola 
Franca Lešnika-Vuka Slivnica pri Mariboru – po skrajšanem postopku. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15  

ZA:  13  PROTI:  2  

 
SKLEP ŠT. 4i/3 JE SPREJET. 
 
 
 
 
 
 
Dr. Marko Soršak, župan se je za udeležbo zahvalil in zaključil sejo ob 16.51. 
 
 
Zapisala:                                                   
Neva Dolgoš                                                                                                             
                                                                                       Občina Hoče - Slivnica 
                                                                                     dr. Marko Soršak, župan                         
               


